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Doha – Qatar

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
qgi’s state-of-the-art equipment provides architects with a range of technically andaesthetically advanced glass that fulfil the needs of contemporary
designs and performance standards. Our all-new facility with state-of-the-art machinery is equipped to satisfy the various demands for high-
performance glass by offering a range of glass types, finishes and finishing processes. Our outstanding production line includes:

Automated glass cutting for straight &shape cutting.
Heat strengthened & tempered glass of high performance reflective & solar energy (Low-e) glass applicable where safety glazing is required,
extreme wind loads,shop fronts and fireplace enclosures.
Processed glass treatment: edging, drilling, bevelling, shape edging all according to customers requirements.
Frameless shopfronts, glass facades, partitions, shower enclosures, fireplace enclosures, frameless doors with different assemblies, glass
stairs, glass balustrades and panoramic glass elevators.
Bolted glass for spider shopfronts facades in different applications according to the designed requirements.
Sandblasted patterned glass.
Insulated double glazed units suitable for residential and commercial glazing such as compounds, villas and towers
Decorative glass & mirrors of various shapes and designs.
Ceramic color tempered glass. 
Ultra- Violet( UV ) glass bonding.

Company Profile of qatar glass industries

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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